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TENNISVERENIGING HET WOOLDRIK 

Aan  : Bestuursleden tv Het Wooldrik  

Betreft  : Notulen bestuursvergadering – dinsdag 1 september 2015 

Plaats  : Kantine tennispark Het Wooldrik  

Aanvang  : 19:30 uur 

Aanwezig : Dini Blok, Ellen Hali, Henk-Jan van der Velde, Desirée Tulp, Karin Hofman, Peter Geurts  

Afwezig  : Geen 

__________________________________________________________________________________ 

 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De voorzitter geeft aan 
dat de vorige vergadering snel verliep. Hij hoopt dat deze vergadering weer zo snel kan 
verlopen.  
 

2. Mededelingen 
- Aantal dagpassen uitgegeven 

Henk-Jan geeft aan dat er 159 dagpassen zijn uitgegeven. Henk-Jan vraagt zich af of er 
ook zoveel geld is geïnd. Karin zegt dat zij denkt dat er waarschijnlijk niks is geïnd. Dit 
omdat zij aangeeft dat Henk-Jan een instructiet zou maken voor het personeel achter de 
bar waarop staat hoe mensen dit moeten vastleggen. Dit is echter nog niet gedaan. Ellen 
geeft aan dat dit niet klopt. Het barpersoneel heeft haar enige tijd geleden gevraagd om 
een nieuwe lijst waarop zij de dagpassen kunnen registreren. Zij zijn dus op de hoogte 
van de werkwijze en deze wordt ook (gedeeltelijk) toegepast. In kas blijkt € 510,- te 
zitten. Dit komt overeen met 85 uitgegeven dagpassen. Dit terwijl er 159 op de lijst 
staan. Er is dus niet altijd betaald voor de uitgifte van een dagpas.  
 

- Activiteit buurtvereniging 30 augustus 
Henk-Jan is hierbij aanwezig geweest. Dini vraagt of Henk-Jan hiervan foto’s heeft. Hij 
heeft deze niet. Deze heeft Rick Nijs. Henk-Jan stuurt Rick een mail met daarin de vraag 
of hij deze foto’s wil toezenden met daarbij een verslagje. De stichting heeft de 
buurtverenging € 75,- gevraagd voor de baanhuur.  
 

- Sponsoren SNS-toernooi 
Henk-Jan geeft aan dat de doeken van de  sponsoren van het SNS-toernooi zijn 
weggehaald. Hij is hierover aangesproken op het park door Karin Fehse en de eigenaar 
van Candypoint, Remco Voorhuis. Deze heeft aangegeven dat zijn overeenkomst een 
overeenkomst voor een heel jaar betrof. Hij was in de veronderstelling dat deze 
overeenkomst met de vereniging was overeengekomen. Dit is echter niet het geval. 
Peter vermoedt dat deze gelden zijn opgenomen in de begroting van de SNS-commissie. 
Desirée geeft aan dat er moet worden gekeken wanneer het contract is afgesloten en 
wanneer wij als vereniging de verantwoordelijkheid over de sponsoren hebben 
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overgenomen. Ellen geeft aan dat zij vindt dat er heel veel onduidelijkheid is over de 
regelingen rond sponsoring. Henk-Jan geeft aan dat de sponsorovereenkomsten moeten 
worden verrekend met wat is overgebleven na afloop van het toernooi. De 
sponsorcommissie moet de toernooicommissies informeren over de exacte werkwijze 
hoe om te gaan met sponsoren. De sponsorcommissie Ellen geeft aan dat de doeken in 
ieder geval zo snel mogelijk weer op het park moeten komen.  
 

- Gerard Wagelaar en André Leloux bezoeken KNTLB event 
Dit betreft de subsidie. Dit is alleen ter kennisgeving.  
 

- Openingstijden kantine 
Henk-Jan en Desirée hebben een mail gestuurd naar Henk-Jan van de kantine. Hierop 
hebben zij nog geen reactie ontvangen.  
 

3. Ingekomen/Uitgaande Post 
- Lessen Justin Eleveld (bijlage 1) 

Coen Beltman heeft aangegeven dat hij er op dinsdagavond drie groepen bij heeft 
gekregen. Dit zijn de uren die nu worden benut door Justin Eleveld als onderdeel van zijn 
stage bij Vincent Eleveld. Henk-Jan geeft aan dat hij er moeite mee heeft dat Justin Eleveld 
hier stage loopt, terwijl hij nu zelfstandig les zou geven.  
 
Desirée geeft aan dat er hele duidelijke afspraken zijn gemaakt. Hij moet onder 
begeleiding lesgeven. Karin geeft aan dat Vincent dan ook hier aanwezig moet zijn. Peter 
geeft aan dat er ook voor consistentie gezorgd moet worden voor de lessers. Peter 
vraagt zich daarnaast af wat er wordt bedoelt met supervisie. Hij geeft aan dat dit 
namelijk ook kan inhouden dat er eens in de zoveel tijd een evaluatiegesprek plaatsvindt.  
 
Peter stelt voor dat er aan hen wordt gevraagd hoe de tennisleraren zelf deze invulling 
voor zich zien. Ook zal hen worden gevraagd hoe de supervisie wordt ingevuld. Karin zal 
dit op zich nemen.  
= hoe is de supervisie geregeld 
= is er een stagecontract 
= is er onderling overleg geweest tussen alle tennisleraren over de invulling van lessen 
door Justin 
= op welke dagen zal Justin lesgeven? Immers, de vrijdagavond is bezet door de 
verschillende competities. 
= hoe worden de lessen van de huidige lesklanten van Justin voortgezet? 
 

- Lenen materiaal Ludica open 
Dit is geregeld door Herman Bronsvoort 
 

- Mail Jasper Sterenberg over beginnersprogramma 
Henk-Jan geeft aan dat er een mail is gestuurd over het beginnersprogramma. Er wordt 
afgesproken dat dit op zaterdag 3 oktober 2015 van 15:00 uur tot 17:00 uur. Dini vraagt 
hoe dit zit voor de jeugd. René stelt voor om dit dezelfde dag te laten plaatsvinden van 
13:00 tot en met 15:00 uur. René zal deze mensen terugmailen. Peter geeft aan dat het  
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handig is om deze mensen ook te wijzen op de soosavond op zondag.  
 

- Aanmelden zomertoernooien 2016 
René geeft aan dat het vanaf nu mogelijk is om de toernooien aan te melden. Dit is 
slechts mogelijk tot 7 oktober 2015. Hierover moeten de toernooicommissies worden 
geïnformeerd. Dit zal Peter voor zijn rekening nemen.  
 

- Cursus VTL en VCL 
Henk-Jan heeft een mail ontvangen van de KNLTB. Deze stuurt hij door aan René van de 
Veen. René zal zorgen dat deze mail bij de ledenadministratie terecht komt. Daarnaast 
moet hiervan een melding worden gedaan op de website. René zal dit doorgeven aan 
Margriet.  
 

4. Vaststellen notulen voorgaande vergadering (bijlage 2)  
Pagina 1: Dini geeft aan dat zij niet heeft gemeld dat Pilkington hiervoor niet heeft betaald. Dit moet 
Karin zijn.  
Pagina 2: Peter denkt dat Boschschool Bosschool moet zijn. René zoekt dit uit 

Pagina 3: hierover zijn geen opmerkingen 

Hierna is de vergadering gesloten 
 

5. Actielijst (Bijlage 0) 
 
 

6. Financieel 
- Sponsoren (Ellen) 

René geeft een update van de sponsorcommissie. Hij geeft aan dat er verschillende 
stappen zijn ondernomen om sponsoren te werven. Henk-Jan geeft aan dat het erg 
belangrijk is om ook duidelijke afspraken te maken met de toernooicommissies.  
 

- Aflossing lening (Henk-Jan)  
André Leloux heeft aangegeven dat er één lening kan worden afgelost. René merkt op 
dat hierover de algemene ledenvergadering moet beslissen. Desirée en Dini stemmen 
hiermee in. Ellen stelt voor om dit jaar nog een klein bedrag te schenken. Peter stelt 
voor om een tussentijdse ledenvergadering te organiseren.  
 

- Er is inmiddels 103.000 aan ledenincasso geïnd. Er is 106.000 begroot.  
 

- Afhandeling SNS en ITON-toernooi (Henk-Jan) 
Ellen geeft aan dat zij van het SNS inmiddels alles heeft ontvangen. Het ITON-toernooi 
wacht nog op één ding en daarna kunnen zij alles indienen. René vraagt of Ellen ook al 
informatie van het Arbo+ heeft ontvangen. Zij heeft al wel geld overgemaakt gekregen, 
maar geen toelichting hierop ontvangen. Ellen zal dit bij het Arbo+ opvragen.  
 

7. Stavaza verzoek René namens vereniging aan stichting 
René geeft aan dat het laatste bericht hierover is ontvangen in juni. Verder is er nog geen 
reactie op gekomen. René zal nogmaals contact opnemen met Herman hierover.  
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8. Komende activiteiten 
Er hebben zich inmiddels ongeveer 70 mensen ingeschreven voor de clubkampioenschappen.  
 
Dankjewelavond: Dini en Peter zullen deze avond organiseren. Dini zal hiervoor de 
uitnodiging versturen.  
 
Halavond: Henk-Jan vraagt of er contact is geweest met José over de halavond. Peter geeft 
aan dat dit contact er is geweest, maar dat hij hier niets meer van heeft gehoord. Peter zal 
hiernaar nogmaals bij José informeren.  
 
Dini geeft aan dat er binnenkort ook nog een open dag komt. Daarnaast zijn Coen en 
Thomas bezig om samen met de jeugdraad en uitwisseling te organiseren met een club uit 
Friesland.  
 

9. Mailwisseling Stichtingsbestuur en verenigingsbestuur (bijlage 3)  
Henk-Jan geeft aan dat hij met André Leloux heeft gesproken. Alle onduidelijkheden zijn 
weggenomen.  
 

10. Kaders toernooicommissies 
Ellen stelt voor dat dit zal worden verplaatst naar de eerstvolgende beleidsvergadering. Deze 
vindt plaats op 15 september. De rest van het bestuur stemt hiermee in.  
 
 

11. Website 
Dini geeft aan dat zij een mail heeft gestuurd naar Chris met daarin een link naar de website 
van de KNLTB. Chris heeft deze echter nog niet op de website geplaatst. Het bestuur is van 
mening dat de website inmiddels online gezet kan worden. De laatste content kan hierna nog 
worden toegevoegd.  
 

12. Rondvraag 
Er zijn geen vragen 
 

13. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  

 


